

# TABLE OF CONTENTS

## 目 录

**Design of Intelligent Classroom Lamp Control System Based on Machine Vision**  
**(基于机器视觉的智慧教室灯控系统设计)**

T. F. LIU, T. Y. ZHAO, Q. CHEN, Q. Y. FENG, R. F. ZHANG.....183

**High-Precision Positioning Algorithm for Array Features Based on Template Matching**  
**(基于模版匹配的阵列特征高精度定位算法)**

W. R. XIAO.....190

**Development and Application of MATLAB (GUI) Image Segmentation System Platform Based on PSO-KMeans Algorithm**

**(基于 PSO-KMeans 算法的 MATLAB(GUI)图像分割系统平台开发应用)**

X. Z. CHEN, W. T. LE, D. W. WANG, F. X. HUANG, N. Y. LIU.....197

**Rolling Bearing Anomaly Detection Based on Generative Adversarial Networks**  
**(基于对抗生成网络的滚动轴承故障检测方法)**

F. HUA.....208

**The Formula of the Interface Model is Used**

**(接口模型的公式使用)**

Y. B. LIN.....219

**The Design of Pallet Shuttle Racking System for a Automatic Storage & Retrieval System**

**(自动化立体仓库穿梭式货架系统设计)**

J. L. WEI, L. YANG, H. H. ZHAN.....224

**General Model of Information System Framework and Information Flow of the Smart Factory**

**(智能工厂信息系统架构与信息流通用模型)**

C. F. ZHU, R. GUO, L. MA.....231

**Permission Access Control for Multi-User and Multi-Robot Systems Based on Scene Recognition**

**(基于场景理解的多用户多机器人系统权限访问控制)**

X. L. JIN, J. Y. FENG, Y. W. SUN, B. LIU, J. YE.....239

**A Personality-Based Combat Behavior Modeling Architecture and Methods**

**(一种基于个性的作战实体行为模型构建框架及方法)**

J. ZHU, C. H. WEN, J. CHEN, X. Y. HUANG.....248